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Abstract (en)
[origin: WO8303159A1] An electronic keyboard is provided in which each key (10) includes a keytop (12) with an electronic display (13) incorporated
therein. Each keytop display (13) is energisable to display any one of a number of different characters for the purpose of providing a visual
designation of the current function of the associated key (10). Each display (13) is, for example, a liquid crystal display of dot matrix form. The
energisation of the keytop display (13) is affected by an electronic control unit, this latter being connected to the display via suitable connectors (14,
15). The control unit comprises, for example, a memory (50) holding the appropriate display energisation patterns for a plurality of character sets,
and selection means (53) enabling the external selection of any one of these sets for display.

Abstract (fr)
Dans un clavier électronique, un affichage électronique (13) est incorporé dans la téte (12) de chaque touche (10). Chaque affichage (13) de la
téte des touches peut étre activé afin d'afficher un caractere quelconque parmi une pluralité de caractéres différents, permettant ainsi I'identification
visuelle de la fonction en cours de la touche associée (10). Chaque affichage (13) est, par exemple, un affichage par cristaux liquides ayant la forme
d'une matrice par points. L'activation de I'affichage (13) des tétes des touches est effectuée par une unité de commande électronique connectée
aux affichages par l'intermédiaire de connecteurs appropriés (14, 15). L'unité de commande comprend, par exemple, une mémoire (50) qui contient
les modeéles appropriés d'activation des affichages pour une pluralité de séries de caractéres, et des moyens de sélection (53) qui permettent la
sélection extérieure pour affichage de n'importe laquelle de ces séries.
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